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Dokumentet är exemplariskt väl genomarbetat, lättläst och kortfattat samtidigt som informationen 
är mycket relevant. 

Mål och handlingsplaner är mycket tydliga och finns även prydligt sammanfattade i början av 
dokumentet. 

Klubben visar på ett tydligt sätt i detta dokument att man har bra koll på avel i mindre populationer 
och man har hela tiden i åtanke att så många olika individer som möjligt ska komma aveln till gagn, 
vilket är mycket glädjande läsning. 

Klubbens rekommendation angående ögonlysning ser ut att ha fått ett relativt snabbt genomslag i 
aveln och man har betydligt färre kataraktdiagnoser idag än när rekommendationen om ögonlysning 
infördes. Trevligt att se att klubben inte behövt införa ett hälsoprogram på nivå 2 för att få med sig 
uppfödarna. 

Klubben har för avsikt att undersöka ifall man eventuellt skulle kunna se samband mellan resultat 
från Beteende och personlighetsbeskrivning hund och hundens jaktförmåga, vilket låter väldigt 
intressant. 

I klubbens handlingsplan ligger även planer på att genomföra en funktions och hälsoenkät till 
medlemmar och ägare av rasen. Enkäter är ett mycket bra instrument för att ta reda på saker som 
klubben inte riktigt har koll på samt för att nå ut till dom ägare som inte startar på prov eller gör 
hälsoundersökningar. Föregående enkätundersökning gav 70-75% svarsfrekvens, vilket får anses vara 
fantastiskt bra.  

Enligt Agria Breed Profiles 2011-2016 så ser endokrina sjukdomar inklusive diabetes ut att vara 
överrepresenterat i rasen jämfört med alla andra raser. Om klubben inte har koll på hur 
utbredningen ser ut inom rasen så bör man försöka kartlägga detta vidare, förslagsvis i samband med 
den planerade enkätundersökningen. 

 

 

Stort lycka till med det fortsatta avelsarbetet av er härliga ras! 
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